
Referat 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  08 

Sted 
Spisning i kantinen, derefter møde i 
Hotherskolens personalerum 

Mødedato 14.06.22 

Deltagere 
SB-medlemmer 
Afbud: Mette, Thomas, Fie, Christine og Lars Bjørn 
samt elevråd 

Kl. 17.30 – 20.30 

Mødeleder Nikolaj   

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til seneste re-
ferat fra 25. april 2022 (1 bilag) 

  

Ingen bemærkninger 

a) Elevråd Orientering: 
Siden sidst mm. 
 

Luna og 
Patrick 

10 

Elevrådet deltog ikke i mødet. Næste skoleår vælges nye repræsentanter. Husk, at elevrådets ønsker om to-vok-

senordning, kortere skoledage og et ur. 

1. Skoleplan for skoleåret 2022-2023 
1 bilag 

 RT 10 

René orienterede. Skoleplanen er et godt arbejdsredskab til at orientere sig om Hotherskolen arbejde. Overord-
net set er det et dokument, der er tilrettet lærerne. René nævnte specielt Stolestyrken, som er indsatsområde for 
kommende skoleår.  

2. Begyndelse for elever på Hotherskolen herunder 
start i spireforløbet og start i 0. klasse 
1 bilag 

 IB 10 

Irene orienterede om nuværende praksis. Bestyrelsen synes, at den måde skolestart på Hotherskolen er tilrette-
lagt er god. Bestyrelsen opfordrer SFO’en til at indtænke 1. spiredag som en særlig dag.  

3. Forældrevalgt bestyrelsesmedlems udtræden af 
Skolebestyrelsen 
1 bilag 

 RT/CBG 5 

Lars Bjørn har ønsket at udtræde af bestyrelsen, og dette er taget til efterretning. Mette Krogh Olsen indtræder, 
da hun er 1. suppleant. 

4. Bestyrelsen skal træffe beslutning om følgende: 

• Nedsættelse af forældreråd i samtlige klasser 

• Forældrevalgtes deltagelse i forældremøder i 
august / september måned 2022 

• Fastsættelse af dato for bestyrelsesmøde i au-
gust måned 2022 – der foreslås onsdag den 
17. august 2022. Der vil til mødet i august må-
ned være forslag til datoplan for hele skoleåret 
2022-2023 

 RT 20 

Bestyrelsen er enige om, at der bør nedsættes forældreråd i alle klasser. Bestyrelsen ser det som en fordel med 
forældreråd, som kan bruges som en ressource i forældresamarbejdet. Bestyrelsen vil gerne have en oversigt 
over medlemmer i hver enkelt klasse. Bestyrelsen deltager i forældremøder, og bestræber sig på at komme i så 
mange klasser, som muligt. Indskolingen og mellemtrin har første prioritet. Der udarbejdes en guideline, hvor 
man præsenterer, hvilke opgaver et forældreråd kan tage op. Det blev foreslået, at bestyrelsen finder et par am-
bassadører blandt de forældrevalgte, som forældrerådene kan støtte sig op ad. Forældremøderne kan først fast-
lægges efter 1. bestyrelsesmøde, så ingen forældremøder før uge 34. 
17. august blev besluttet som 1. mødedag i det kommende skoleår. Her drøftes punktet videre. Det opfordres at 
alle gør sig nogle tanker om et fælles arrangement for hele skolen. De forældrevalgte mødes kl. 17-18 og lægger 
en plan. Bestyrelsesmødet begynder kl. 18.00. 
 

5. Sygefravær maj 2022 
1 bilag 

 RT 5 

René gennemgik tallene og de udfordringer, skolen har i forhold til sygefravær. Sygefraværet er faldende, men 
skolen har fortsat stort fokus på sygefraværet på både SFO og skolen.  



6. Økonomi  
3 bilag 

 TV 15 

Ingen bemærkninger. 

7. Meddelelser:     

 a) SB Formand 

• Referat af trafikmøde den 29. april 2022 

• Referat af møde med BUL den 24. maj 2022 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

CBG 10 

Henrik orienterede om trafikmødet. Fodgængerovergangene bliver opmærket igen. Opgaven ligger hos lederen 
af Materielgården. Bestyrelsen drøftede, om en trafikingeniør kunne se nogle andre muligheder. René følger op 
på dette og sender en mail til lederen af Materialegården med tak for godt samarbejde. 
Christian orienterede fra mødet med BUL. Referat fra mødet er udsendt til hele bestyrelsen. Bestyrelsen vil 
gerne drøfte om konfirmationsforberedelse kan flyttes fra 7. til 8. årgang lokalt på Hotherskolen. Tages op på 
kommende bestyrelsesmøde som selvstændigt punkt. 
 

 b) Ledelsen 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT/TV 10 

Der har været afholdt ansættelsessamtaler, og der er ansat 4 nye medarbejdere. 
Udeområderne bliver reetableret efter ombygningen. Bestyrelsen får tilsendt planerne. 

 c) Medarbejdere 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

BMO/BT 10 

I SFO’en er der fokus på spireforløbet. 32 elever til kommende 0.klasser. God velkomstfest for forældre og børn. 
Vilde vulkaner for SFO 2. 
I skolen er der morgensamling på både mellemtrin og indskoling – dejligt med fællesskab. 3.klasserne har opført 
cirkusforestilling, hvor der også har været inviteret børnehave med. Dette har været en succes.  
Ros til vikarerne for veludført arbejde i klasserne. 

8. Eventuelt   5 

Der kommer trafiktjek på skolen til august. 
Spørgsmål til undervisningsmetoder skal rettes direkte til lærere eller ledelse. 
Budgetforslag er sendt i høring - tidsfristen er knap, det er 5. august. Bestyrelsen vælger Nicolaj og Christian 
som kontaktpersoner til høringssvar til budget 2023.  
 

 


